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Z A P I S N I K 

sa XVIII. sjednice Županijske skupštine Ličko-senjske županije, 

održane 27. veljače 2024. godine, s početkom u 13,00 sati  
 

 Predsjednik Skupštine Marijan Kustić u 13,00 sati otvorio je XVIII. sjednicu Županijske 
skupštine, zatim pozdravio članove Skupštine, Župana Ernesta Petrya, Zamjenicu župana Jasnu 
Orešković Brkljačić i ostale nazočne. 
 

Predsjednik Skupštine je utvrdio da je od 29 članova, na početku XVIII. sjednice nazočno 15      
člana i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Sjednici su nazočni članovi Županijske skupštine: 

Tomislav Biondić, Ivan Bižanović, Josip Brozičević, Milorad Delić, Mirjana Đević, Zlatko Fumić, 
Berislav Kostelac, Marijan Kustić, Ivica Radošević, Vlatka Ružić, Tihomir Starčević, Margareta 
Škunca - Čepulo, Branislav Šutić, Krunoslav Tomljanović i Danijel Tušak. 

 
Sjednici nisu nazočni članovi Županijske skupštine:  

Ante Dabo, Vlatka Devčić Stilinović – ispričala se, Milan Knežević, Robert Lilion – ispričao se, 

Ana Manjerović – ispričala se, Milan Mataija, Darko Milinović, Željko Nekić, Ivana Prpić, Marko 

Prpić, Sanja Rukavina, Sandra Šarić Samaržija, Martina Tenđera i Tomislav Zrinski – ispričao se. 
 
Sjednici Županijske skupštine su nazočni i: Ernest Petry – Župan Ličko-senjske županije, 

Jasna Orešković Brkljačić – Zamjenica župana, Vesna Stručić – p.o. pročelnica Upravnog odjela za 
poslove Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću Ličko-senjske županije, Mira Jurišić - 
pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Gordana Pađen – pročelnica 
Upravnog odjela za pravne i opće poslove te ljudske potencijale, Dubravka Rukavina - pročelnica 
Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu politiku, demografiju i mlade te stambeno  zbrinjavanje, 
Ana Rukavina Stilinović - pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet, 
Ana Milinković Rukavina – pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i 
zaštitu okoliša, Valentina Zdunić -  pročelnica Upravnog odjela za školstvo, sport i kulturu, 
Marijana Lulić - pročelnica Upravnog odjela za poljoprivredu i turizam, Sanja Vladetić – pomoćnica 
p. o. pročelnice Upravnog odjela za poslove Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću 
Ličko-senjske županije, Andrija Brkljačić – ravnatelj JU Razvojne agencije Ličko-senjske županije – 
LIRA, Tomislava Maratović Jurković – ravnateljica JU za zaštitu i očuvanje prirode Ličko-senjske 
županije, Mira Biondić Tomljanović – predsjednica Povjerenstva za nadzor nad radom 
mrtvozornika na području Ličko-senjske županije, Katarina Serdar – članica Povjerenstva za zaštitu 
prava pacijenata Ličko-senjske županije, Željka Rukavina - službenica Upravnog odjela za pravne i 
opće poslove te ljudske potencijale te Nikola Došen, Jurica Devčić, Antonija Matić, Petra Uzelac 
Mataić i Katica Milinković - službenici Upravnog odjela za poslove Župana, Županijske skupštine te 
odnosa s javnošću.  

 

Predsjednik Skupštine je otvorio aktualni sat, a pitanja su najavili D. Tušak, I. Bižanović, I. 

Radošević u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS, J. Brozičević u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS i T. 

Biondić u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS. 

D. Tušak je istakao da je potaknut pitanjem Tomislava Zrinskog sa prošle sjednice Skupštine o 

ilegalnim migracijama, kao i sve većim brojem razbojstava, provala, krađa i tuča po i oko 

ugostiteljskih objekata, počeo više razmišljati o temi sigurnosti u našem okruženju. Do sada je bio 

vrlo nesvjestan sigurnosnih rizika koji se mogu događati a nažalost se i događaju u našem dvorištu. 

Za rješenje takvih pitanja zadužen je policijski sustav u koji ima povjerenja. Saznanja da više 

nismo regija okružena brdima do koje se teško dolazi, ilegalni migranti te sve veća potreba za 

stranim radnicima na našem području dovode do ozbiljne zabrinutosti za vlastitu sigurnost.  

Policija nije svemoćna i potrebna joj je pomoć lokalne zajednice. 

Gradovi Split, Pula, Vukovar, Glina i Garešnica i Općina Petrijanec imaju aktivna vijeća za 

prevenciju kriminaliteta. 



 

 

2 

 

Upitao je gdje je po tom pitanju Ličko-senjska županija? 

Koliko je upoznat gradovi i općine na području naše Županije imaju osnovana takva vijeća koja 

nažalost ne ispunjavaju svoju svrhu i nisu aktivna. 

Mi smo mala zajednica i teško je za očekivati da će svaka općina imati funkcionalno takvo 

vijeće, iako smatra da je to nužno. 

Mišljenja je da, kada bi se na nivou Županije osnovalo vijeće za prevenciju kriminaliteta i kada 

bi u njemu bili Župan, načelnik policije i ostale vodeće osobe lokalne zajednice kao i eminentni 

stručnjaci iz različitih sfera društvenog života, pomoglo bi se policiji i osnažilo njezin utjecaj u 

društvu po pitanju prevencije. 

Možda bi vijeće pomoglo da se manje čita po portalima i manje priča među stanovnicima o 

silnoj količini droge, provala, prijevara i krađa koje se događaju među nama. 

Smatra da je sigurnost cijele RH, a pogotovo naše Županije, komparativna prednost koja može 

pomoći demografskoj, gospodarskoj i turističkoj obnovi Županije. 

Upitao je Župana možemo li u skoroj budućnosti očekivati da se oformi takvo županijsko vijeće 

ili barem da se potaknu već osnovana gradska i općinska vijeća na aktivan rad? 

D. Tušak je istakao da se i njegovo drugo pitanje možemo svesti u sferu sigurnosti, a radi se o 

sigurnosti zaposlenika Grada Gospića i gradskih ustanova te svih korisnika gradskog proračuna. 

Svjestan je da ovo pitanje nije u ingerenciji Župana, međutim s obzirom na njegovu poziciju u 

predsjedništvu vladajuće stranke vjeruje da ima bolje informacije od običnih građana. 

Stoga je zamolio Župana da ih izvijesti o svojim saznanjima po pitanju imenovanja povjerenika 

Grada Gospića od strane Vlade RH. 

Župan je, što se tiče prvog pitanja, istakao da podržava ideju formiranja vijeća za prevenciju 

kriminaliteta Ličko-senjske županije. Nažalost u pojedinim jednicama lokalne samouprave ta vijeća 

su aktivna forme radi, odnosno formirana su ali nemaju djelotvoran karakter. 

Zadužio je stručne službe da u suradnji sa MUP-om i načelnikom PU ličko-senjske gosp. 

Zdunićem pripreme dokumenatciju kako bi se formiralo navedeno vijeće. 

Jučer je bio u posjeti Gradu Bihaću prilikom čega su neformalno razgovarali i o migrantima na 

području Karlovačke i Ličko-senjske županije i dogovorili se da će nastaviti daljnje aktivnosti. Kroz 

navedeno vijeće mogli bi koordinirati i pretpostaviti neke događaje koji će se dogoditi u budućnosti, 

što uključuje i potrebu za stranim radnicima na području naše Županije. 

Kao Župan sudjelovao bi u radu vijeća i jednako tako očekuje i da članovi svih političkih opcija 

u Županijskoj skupštini budu zastupljeni u radu istog. 

Što se tiče drugog pitanja, Župan je istakao, kako svi znamo da Grad Gospić nema usvojen 

proračun budući je Gradonačelnik na sjednici Gradskog vijeća održanoj 28. prosinca 2023. godine 

povukao prijedlog proračuna. 

Županija je spriječila mogućnost dovođenja sportskih klubova u krizu na području Grada 

Gospića te je sa Zajednicom sportova Ličko-senjske županije i Zajednicom sportova Grada Gospića 

potpisala okvirni ugovor u sklopu kojeg su izvršili posudbu financijskih sredstava kako bi sportski 

klubovi na području Grada Gospića mogli funkcionirati. Intervenirao je prema nadležnom 

Ministarstvu pravosuđa i uprave da se imenuje povjerenik i sa informacijama kojima raspolaže u 

dvije jedinice lokalne samouprave na području RH biti će provedeni izbori i to za Gradonačelnika 

Grada Gospića i za Gradsko vijeće Grada Raba te se priprema izborna dokumentacija kako bi se 

izbori održali istovremeno. 

Kao Županu od interesa mu je da se što prije izabere Gradonačelnik Grada Gospića kako bi 

mogli iskoristiti nadolazeći period za povlačenje sredstava, a isto tako treba uzeti u obzir da od 

izbora Gradonačelnika treba minimalno proći 45 dana kako bi se usvojio gradski proračun. 

Gradonačelnik obavlja svoju dužnost do imenovanja povjerenika i svima je u interesu da to 

bude što prije. HDZ nije mogao utjecati na trenutnu situaciju te je bio konstruktivna politička opcija 

na području Grada Gospića, definitivno ne bi rušili proračun i uvijek su bili potpora konstruktivnim 

i kvalitetnim prijedlozima. 
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D. Tušak je istakao da je zadovoljan odgovorima i napomenuo da strani radnici prolaze sustav 

odobravanja od strane policije i SOA-e, međutim budući da u RH brojimo nekoliko stotina tisuća 

stranih radnika nemoguće je provesti kvalitetnu kontrolu. Vjeruje kada bi se tu povelo više pažnje i 

naši stanovnici bi bili sigurniji u okruženju tih novih radnika, a i oni bi se osjećali prihvaćeniji među 

nama. 

Zaboravio se ispred Zajednice sportova Grada Gospiča zahvaliti Županu koji je odmah shvatio 

da sportske udruge trebaju pomoć i da nekoliko stotina djece koja su u sustavu natjecanja s područja 

Grada Gospića ne mogu bez financijskih sredstava putovati na utakmice te im je izišao u susret. 

Pozajmica je kratkoročnog vijeka i svima im je u interesu da stvari počnu normalno 

funkcionirati. 

I. Bižanović je upitao Župana ima li Županija spoznaje da Vodovod hrvatsko primorje – južni 

ogranak d.o.o. Senj planira uložiti 89.000,00 eura i postaviti mjernu stanicu na rijeci Gackoj na 

području Grada Otočca i mjeriti godišnji protok vode? 

Župan je istakao da su nakon što su primili upit I. Bižanovića provjerili kod Upravnog odjela za 

prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša, kao i kod JU za zaštitu i očuvanje prirode Ličko-

senjske županije koji do sada nisu dobili nikakave informacije o planiranim aktivnostima. 

Navedene radnje nisu u nadležnosti Županije već Hrvatskih voda i podliježu njihovom 

odobrenju te je Upravni odjel za prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša kontaktirao 

direktoricu VGI sliv Lika Lidiju Pernar koja se očitovala da ni Hrvatske vode, odnosno VGI Lika 

nemaju nikakvih informacija niti saznanja u svezi navedenih aktivnosti. 

Župan je zadužio pročelnicu Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu 

okoliša da pisanim putem zatraži očitovanje VGI sliv Lika u svezi navedenog pitanja. 

I. Radošević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da je njegovo pitanje vezano za 

područje zdravstva te je zamolio Župana da ih izvijesti koja se kapitalna ulaganja planiraju provesti 

u zdravstvu u 2024. godini, konkretnije u pet domova zdravlja na području Županije?  

Tu konkretno misli na sredstva ministarstava, ali i sredstva Županije te gradova i općina. 

Župan je istakao da je za 2024. godinu predviđeno otvorenje ljekarne na području Lovinca gdje 

su završeni građevinski radovi i proveden je postupak nabave opremanja istih prostorija što će biti 

provedeno u narednih mjesec dana tako da očekuju da bi ljekarna u Lovincu mogla početi 

funkcionirati kroz otprilike mjesec i pol dana. Vrijednost investicije iznosi 135.000,00 eura. 

Na području Općine Donji Lapac u suradnji sa Općinom i srpskom nacionalnom manjinom 

pokrenut je postupak energetske obnove ambulante u Donjem Lapcu. Trenutno je u realizaciji jedna 

od faza izmjene krovišta, a vrijednost realizacije je 178.000,00 eura. 

Za potrebe Doma zdravlja u Korenici u planu je nabava dvije stomatološke stolice u vrijednosti 

od 38.000,00 eura. 

U Domu zdravlja Otočac u planu je adaptacija ljekarne, predviđena su nominalna sredstva u 

iznosu od 25.500,00 eura i očekuju da će se troškovi dodatno povećati kada se provede postupak 

javne nabave. 

U Općini Vrhovine u suradnji sa Općinom u planu je uređenje stacionara sa osam kreveta. 

Vrijednost investicije je 75.000,00 eura plus 20-ak tisuća eura koje će isfinancirat Općina Vrhovine. 

Za potrebe ambulante u Karlobagu u planu je nabava ultrazvučnog uređaja vrijednosti 

40.000,00 eura. 

Za potrebe Doma zdravlja u Senju u planu je nabava medicinskog laboratorija i laboratorijske 

opreme u vrijednosti 56.000,00 eura. 

Za potrebe ambulante u Perušiću u tijeku je adaptacija prostorija u kojima će se postaviti 

stomatološka ordinacija i nabava stomatološke stolice sa rendgenskim uređajem vrijednosti 

42.000,00 eura. 

Za potrebe Doma zdravlja u Gospiću u planu je uređenje i adaptacija prostora i nabava ortopan 

uređaja za RTG zuba u vrijednosti 70.000,00 eura. U planu je i uređenje parkirališta vrijednosti 30-ak 

tisuća eura. U prvoj fazi bi se izvršili pripremni radovi, rušenje garaža i zemljani radovi nakon čega 



 

 

4 

 

će uslijediti asfaltiranje parkirališta. U tijeku su i pripremni radovi za uređenje prostora za potrebe 

primarne zdravstvene zaštite u vrijednosti 50-ak tisuća eura te se uređuje samostojeća kuća koju su 

prošle godine kupili u vrijednosti 50.000,00 eura. 

J. Brozićević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da se njegovo pitanje odnosi na 

započetu energetsku obnovu više stambenih zgrada na području Županije. Upitao je Župana hoće li 

se obnova nastaviti i u 2024. godini, budući se radi o značajnom broju stambenih zgrada na 

području Ličkog Osika, Udbine, Korenice, Donjeg Lapca i Otočca? 

Župan je istakao da su njegovim ingerencijama prema Središnjem državnom uredu za 

stambeno zbrinjavanje koji je naknadno ukinut i pripojen resornom Ministarstvu graditeljstva, 

prostornog uređenja i državne imovine intenzivirali i uvrstili 56 zgrada na području Županije u 

energetsku obnovu iz Europskog fonda za najpotrebitije. Zadovoljni su s onim što se učinilo u 

prošloj godini. Resorni ministar B. Bačić posjetio je Županiju 19. siječnja 2024. godine, prilikom čega 

je obišao deset obnovljenih zgrada na području Ličkog Osika. Jednako tako se obnavljaju zgrade na 

području Udbine i u planu je završetak svih 56 zgrada. Trenutno je za 2024. godinu u pripremi 

obnova stambenih zgrada na području Donjeg Lapca, Udbine, Korenice, Ličkog Osika i jedna 

stambena zgrada na području Grada Otočca. 

Tijekom obilaska Ličkog Osika utvrđeno je da je deset zgrada u potpunosti obnovljeno, a za ovu 

godinu u planu je obnova još sedam stambenih zgrada. Primarno su u planu četiri zgrade na 

području Korenice, također se obnavljaju zgrade u Udbini tako da za otprilike dvije godine možemo 

očekivati da će svih 56 zgrada biti obnovljeno i energetski učinkovito. 

T. Biondić je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da je njegovo pitanje vezano za Lučku 

upravu Senj. Primijetio je da je nova zgrada Lučke uprave stavljena u funkciju. To je hvalevrijedan 

projekt  i taj objekt je uvelike uljepšao vizuru Grada. 

Zamolio je Župana da im kaže koja su daljnja planirana ulaganja Lučke uprave u ovoj godini? 

Župan je istakao da je Ličko-senjska županija kao osnivač Lučke uprave Senj vodila brigu oko 

pripreme projektne dokumentacije, ali jednako tako i u realizaciji investicija cjelokupne Lučke 

uprave. Trenutno je u tijeku uređenje rive ispred lučke kapetanije u Senju u vrijednosti 800.000,00 

eura, uređenje rive kod Đige u vrijednosti 1.050.000,00 eura, uređenje rive u Barić Dragi u 

vrijednosti 900.000,00 eura te druga faza uređenja šetnice u Karlobagu u vrijednosti od 1 mil. eura. 

Ishodovana je uporabna dozvola za zgradu Lučke uprave u Senju i nada se da će biti otvorena u 

narednih mjesec ili dva. Zahvaljujući radu ravnatelja i Upravnog vijeća Lučke uprave i djelatnika 

Upravnog odjela Županije u tijeku je priprema dokumentacije za proširenje luke Senj. Predan je 

zahtjev za lokacijsku dozvolu, a vrijednost investicije iznosi nekoliko desetaka milijuna eura, što će 

dugoročno promijeniti vizuru Grada Senja, ali jednako tako ostvariti kvalitetnije uvjete plovidbe i 

sidrenja brodova. 
 

         Nakon aktualnog sata Predsjednik Skupštine je dao dnevni red XVIII. sjednice Županijske 

skupštine na raspravu. 

Rasprave nije bilo pa je na glasovanje dao sljedeći  
 

D n e v n i    r e d 
         Aktualni sat 

1. Usvajanje Zapisnika sa XVII. sjednice Županijske skupštine 

2. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika na 

području Ličko-senjske županije za 2023. godinu  

3. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Ličko-

senjske županije za 2023. godinu 

4. Donošenje Odluke o donošenju Plana razvoja otoka Ličko-senjske županije do 2027. godine 

Teritorijalne strategije razvoja otoka Ličko-senjske županije u svrhu provedbe Integriranog 

teritorijalnog programa 2021.-2027. kao dopune Planu razvoja Ličko-senjske županije do 

2027. godine 
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5. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o sufinanciranju Projekta 

«Centar za gospodarenje otpadom Babina Gora» u 2024. godini 

6. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove za 

zaštitu i očuvanje prirode Ličko-senjske županije o pristupanju realizaciji Projekta «Skriveni 

svijet ličkih šuma i voda» 

7. Donošenje Odluke o pristupanju realizaciji Projekta «GUSTI – Gastro UpScaled Tourist 

Itinerary in rural regions of Croatia and Italy» 

8. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove 

Razvojne agencije Ličko-senjske županije – LIRA o davanju suglasnosti za potpisivanje 

ugovora za Projekt «CAMPUS» 

9. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove 

Razvojne agencije Ličko-senjske županije – LIRA o davanju suglasnosti za potpisivanje 

ugovora za Projekt «FOODPRINT» 

10. Donošenje Odluke o davanju posebne upotrebe pomorskog dobra u svrhu gradnje građevine 

infrastrukturne namjene – vodnogospodarskog sustava na k.č.br. 1324, 1361, 1365, 1388, 

2179/1 k.o. Lukovo Šugarje 

11. Donošenje Odluke o osnivanju Lučke uprave Novalja za luke županijskog i lokalnog značaja  

12. Donošenje Odluke o osnivanju Lučke uprave Senj za luke županijskog i lokalnog značaja  

13. Donošenje Odluke o utvrđivanju načina indeksacije koncesijske naknade utvrđene odlukama 

o davanju koncesija na pomorskom dobru  

14. Donošenje Zaključka o davanju prethodnog mišljenja na Prijedlog Odluke o donošenju 

Mreže javne zdravstvene službe 

15. Donošenje Odluke o proširenju djelatnosti Doma za starije osobe Ličko-senjske županije  

16. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Županijskoj skupštini Ličko-senjske županije za  2024. godinu  

17. Donošenje Odluke kojom se određuju morske plaže na kojima se provodi praćenje kakvoće 

mora za kupanje na području Ličko-senjske županije za 2024. godinu 

18. Donošenje Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za financiranje 

minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva Ličko-senjske županije 

u 2024. godini 

19. Donošenje Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za financiranje 

minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih škola i učeničkih domova Ličko-

senjske županije u 2024. godini 

20. Donošenje Odluke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za 

decentralizirano financiranje Doma za starije osobe  Ličko-senjske županije u 2024. godini 

21. Donošenje Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 

decentralizirane funkcije zdravstvenih ustanova Ličko-senjske županije u 2024. godini 

22. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela 

Ličko-senjske  županije 

23. Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u upravnim 

tijelima Ličko-senjske županije  

24. Donošenje Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Ličko-senjske županije za 

razdoblje od 2024. do 2028. godine 

25. Donošenje Plana davanja koncesija Ličko-senjske županije za 2024. godinu 

26. Donošenje Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske za 2024. godinu 

27. Donošenje Programa rada Županijske skupštine Ličko-senjske županije za 2024. godinu   

28. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», u suvlasništvu Miroslava i Radovana  Ćuića iz Zagreba 
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29. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», u vlasništvu Anke Ujdur iz Jezerca 

30. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», u vlasništvu Ane Marije Azenić iz Vukovara 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 15 glasova «za» usvojila dnevni red XVIII. sjednice 

Županijske skupštine. 
 
AD/1 Usvajanje Zapisnika sa XVII. sjednice Županijske skupštine 
 

Predsjednik Skupštine dao je Zapisnik sa XVII. sjednice Županijske skupštine na raspravu. 

 Rasprave nije bilo pa je dao Zapisnik na usvajanje.  

Županijska skupština je jednoglasno, s 15 glasova «za» usvojila Zapisnik sa XVII. sjednice 

Županijske skupštine. 

 

AD/2  Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika 

na području Ličko-senjske županije za 2023. godinu  
 

Predlagatelj materijala je Povjerenstvo za nadzor nad radom mrtvozornika na području  Ličko-
senjske županije, a o materijalu je raspravljao Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 2. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika  

na području Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/3 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Ličko-

senjske županije za 2023. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za zdravstvo i socijalnu 
skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 3. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata  

Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/4 Donošenje Odluke o donošenju Plana razvoja otoka Ličko-senjske županije do 2027. 

godine Teritorijalne strategije razvoja otoka Ličko-senjske županije u svrhu provedbe 

Integriranog teritorijalnog programa 2021.-2027. kao dopune Planu razvoja Ličko-senjske 

županije do 2027. godine 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za gospodarska pitanja. 
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Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o donošenju Plana razvoja otoka Ličko-senjske županije do 2027. godine Teritorijalne strategije 

razvoja otoka Ličko-senjske županije u svrhu provedbe Integriranog teritorijalnog programa 

2021.-2027. kao dopune Planu razvoja Ličko-senjske županije do 2027. godine 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/5  Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o sufinanciranju Projekta 

«Centar za gospodarenje otpadom Babina Gora» u 2024. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za gospodarska pitanja. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 5. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o sufinanciranju Projekta «Centar za gospodarenje 

otpadom Babina Gora» u 2024. godini 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/6  Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove za 

zaštitu i očuvanje prirode Ličko-senjske županije o pristupanju realizaciji Projekta 

«Skriveni svijet ličkih šuma i voda» 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za gospodarska pitanja. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 6. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
Županijska skupština je jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove za zaštitu i očuvanje prirode 

Ličko-senjske županije o pristupanju realizaciji Projekta «Skriveni svijet ličkih šuma i voda» 
 
Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/7 Donošenje Odluke o pristupanju realizaciji Projekta «GUSTI – Gastro UpScaled Tourist 

Itinerary in rural regions of Croatia and Italy» 

AD/8 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove 

Razvojne agencije Ličko-senjske županije – LIRA o davanju suglasnosti za potpisivanje 

ugovora za Projekt «CAMPUS» 
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AD/9 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove 

Razvojne agencije Ličko-senjske županije – LIRA o davanju suglasnosti za potpisivanje 

ugovora za Projekt «FOODPRINT» 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za gospodarska pitanja. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao 7. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o pristupanju realizaciji Projekta «GUSTI – Gastro UpScaled Tourist  

Itinerary in rural regions of Croatia and Italy» 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 8. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č AK 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove Razvojne agencije Ličko- 

senjske županije – LIRA o davanju suglasnosti za potpisivanje ugovora za Projekt «CAMPUS» 

 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 9. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č AK 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Javne ustanove Razvojne agencije Ličko- 

senjske županije – LIRA o davanju suglasnosti  

za potpisivanje ugovora za Projekt «FOODPRINT» 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/10 Donošenje Odluke o davanju posebne upotrebe pomorskog dobra u svrhu gradnje 

građevine infrastrukturne namjene – vodnogospodarskog sustava na k.č.br. 1324, 1361, 

1365, 1388, 2179/1 k.o. Lukovo Šugarje 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

U odnosu na tekst koji je dostavljen u materijalima za sjednicu Skupštine dostavljen je 
Amandman Župana. 

V. Stručić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za poslove Župana, Županijske skupštine te odnosa 
s javnošću Ličko-senjske županije je istakla da u Amandmanu stoji da je u članku 5. stavku 3. 
predložene Odluke potrebno izvršiti izmjenu tako da umjesto teksta „bjanko zadužnica do 1.000,00 
eura“ treba stajati tekst „bjanko zadužnica do 2.000,00 eura“ 

Amandman postaje sastavni dio prijedloga akta. 
Rasprave nije bilo pa je Predsjednik Skupštine dao 10. točku dnevnog reda na glasovanje. 
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Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o davanju posebne upotrebe pomorskog dobra u svrhu gradnje građevine infrastrukturne 

namjene – vodnogospodarskog sustava 

na k.č.br. 1324, 1361, 1365, 1388, 2179/1 k.o. Lukovo Šugarje 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/11 Donošenje Odluke o osnivanju Lučke uprave Novalja za luke županijskog i lokalnog 

značaja  

AD/12 Donošenje Odluke o osnivanju Lučke uprave Senj za luke županijskog i lokalnog značaja  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama, s tim da je u točki 12. došlo do 
tehničke ispravke te je otvorio raspravu po predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao 11. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o osnivanju Lučke uprave Novalja za luke županijskog i lokalnog značaja 
 
Zatim je Predsjednik Skupštine dao 12. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o osnivanju Lučke uprave Senj za luke županijskog i lokalnog značaja 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/13 Donošenje Odluke o utvrđivanju načina indeksacije koncesijske naknade utvrđene 

odlukama o davanju koncesija na pomorskom dobru  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 13. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o utvrđivanju načina indeksacije koncesijske naknade utvrđene odlukama  

o davanju koncesija na pomorskom dobru 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

AD/14 Donošenje Zaključka o davanju prethodnog mišljenja na Prijedlog Odluke o donošenju 

Mreže javne zdravstvene službe 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 
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Rasprave nije bilo pa je dao 14. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodnog mišljenja na Prijedlog Odluke o donošenju  

Mreže javne zdravstvene službe 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/15 Donošenje Odluke o proširenju djelatnosti Doma za starije osobe Ličko-senjske županije  
    

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 15. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o proširenju djelatnosti Doma za starije osobe Ličko-senjske županije 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/16 Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Županijskoj skupštini Ličko-senjske županije za  2024. godinu  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 16. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Županijskoj 

skupštini Ličko-senjske županije za  2024. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/17 Donošenje Odluke kojom se određuju morske plaže na kojima se provodi praćenje 

kakvoće mora za kupanje na području Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 17. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

kojom se određuju morske plaže na kojima se provodi praćenje kakvoće mora za kupanje na 

području Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/18 Donošenje Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za 

financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva 

Ličko-senjske županije u 2024. godini 

AD/19 Donošenje Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za 

financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih škola i 

učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2024. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama, te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao 18. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog 

standarda javnih potreba osnovnog školstva Ličko-senjske županije u 2024. godini 
 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 19. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog 

standarda javnih potreba srednjih škola i učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2024. godini 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 

AD/20 Donošenje Odluke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za 

decentralizirano financiranje Doma za starije osobe Ličko-senjske županije u 2024. 

godini 

AD/21 Donošenje Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 

decentralizirane funkcije zdravstvenih ustanova Ličko-senjske županije u 2024. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama, te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao 20. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za decentralizirano financiranje 

Doma za starije osobe  Ličko-senjske županije u 2024. godini 
 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 21. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije 

zdravstvenih ustanova Ličko-senjske županije u 2024. godini 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
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AD/22  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih 

tijela Ličko-senjske  županije 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 22. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela  

Ličko-senjske županije 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/23 Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u 

upravnim tijelima Ličko-senjske županije  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom, te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 23. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u upravnim tijelima  

Ličko-senjske županije 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/24 Donošenje Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Ličko-senjske županije za 

razdoblje od 2024. do 2028. godine 

AD/25  Donošenje Plana davanja koncesija Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama, te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

Upravni odjel za gospodarstvo dostavio je očitovanje na primjedbe građana – mještana sela 
Trolokve na točku 24.  

Rasprave nije bilo pa je dao 24. točku dnevnog reda na glasovanje. 
    
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

P L A N 

upravljanja pomorskim dobrom na području Ličko-senjske županije za razdoblje  

od 2024. do 2028. godine 
 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 25. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

P L AN 

davanja koncesija Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Planovi se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
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AD/26  Donošenje Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske za 2024. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom, te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 26. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

P R O G R A M 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem  

u vlasništvu Republike Hrvatske za 2024. godinu 
 

Program se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/27 Donošenje Programa rada Županijske skupštine Ličko-senjske županije za 2024. godinu  
 

Predlagatelj materijala je Povjerenstvo za izradu Programa rada Županijske skupštine Ličko- 
senjske županije.  

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom, te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 27. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

P R O G R A M   R A D A 

Županijske skupštine Ličko-senjske županije za 2024. godinu 
 

Program se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/28  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», u suvlasništvu Miroslava i Radovana  Ćuića iz 

Zagreba 

AD/29  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», u vlasništvu Anke Ujdur iz Jezerca 

AD/30  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», u vlasništvu Ane Marije Azenić iz Vukovara 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama, te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao 28. točku dnevnog reda na glasovanje. 
   
Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», u suvlasništvu Miroslava i Radovana  Ćuića iz Zagreba 

 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 29. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
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Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», u vlasništvu Anke Ujdur iz Jezerca 

 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao 30. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je  jednoglasno, s  15 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», u vlasništvu Ane Marije Azenić iz Vukovara 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
 
       XVIII. sjednica Županijske skupštine završila je s radom u 13,35 sati. 
 
 
KLASA: 024-03/24-01/03 
URBROJ: 2125-01-24-3 
Gospić, ________________ 2024. godine 
 
 
 
 
                 ZAPISNIK SASTAVIO 
 
                     Nikola Došen, oec. 
 
 
 
 
    p.o. P R O Č E L N I CA UPRAVNOG ODJELA                                           

  ZA POSLOVE ŽUPANA, ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE                             P R E D S J E D N I K 

                    TE ODNOSA S JAVNOŠĆU 
                             
                      Vesna Stručić, mag.iur.                                                                             Marijan Kustić 


